

SHIP PARTICULAR

2024 Built 13000 DWT Oil Tanker



Ship Name:	N/A
Port of Registry:	China
Ship No:	OT-1017
IMO/MMSI/Callsign:	N/A
GRT/NRT:	9036T/4393T
Classification Society:	International CCS
Navigation Area:	A1+A2+A3(International Going)
Type of Ship/Flash Point:	Chemical/Oil Tanker Type 2; F.P. 60° C
Date of Completion:	2024.11
Last Docking Survey:	2024.11
Next Dry Dock:	2027.11
Crews:	N/A
Overall Length:	138.7M
Length×Breadth × Depth:	130.5M×20.0M×11.4M
Full loaded Waterline Length:	N/A
Light/Load Draft:	N/A /8.4M
Light/Load Displacement:	N/A /18397.3T
Deadweight Tonnage:	13500T
Cargo Hold Structure:	Double Hull,Gravity tank
Number of Cargo Holds:	12
Heating Device:	Yes
Cargo Pump Qty:	7
Capacity:	16200 CuM
Main Engine:	GUANGCHAI 8G32E, 2978 Kw
Oil Consumption:	Laden:11.1-14.26t/day;Ballast:11.0-14.1t/day
Average Speed:	11.1Kts; Ballast:12.0Kts
Generator:	3× ZICHAJ/EZ6180ZLD-13
Selling price/Contact:	

SHIP PARTICULAR
2024 Built 13000 DWT Oil Tanker



SHIP PARTICULAR
2024 Built 13000 DWT Oil Tanker



SHIP PARTICULAR

2024 Built 13000 DWT Oil Tanker

中国船级社
China Classification Society格式
Form CLS(C)
编号入级证书
Classification Certificate

本证书签发给:

This Certificate is issued to:

船舶登记号

Class No.

国际海事组织编号

IMO Number

建造日期

Date of Build

November 11, 2024

建造者

Shipbuilder

总吨位

Gross Tonnage

9045

兹证明 上述船舶经中国船级社验船师依据本社规范进行了检验并符合要求, 授予该船舶下列入级符号和附加标志, 并载入船舶录:

THIS IS TO CERTIFY that the above-mentioned ship has been surveyed by China Classification Society's surveyor(s) and found to be in compliance with the requirements of Society's Rules, and the ship has been assigned the class and entered in the Register of Ships with the following Classification Character(s) and Class Notation(s):

★ CSA Chemical/Oil Tanker, Double Hull; Type 2; F.P. $\leq 60^{\circ}\text{C}$; Max.Cargo Density 1.025 t/m³; Max. Pressure 0.023 MPa; Max. Cargo Temperature 80 $^{\circ}\text{C}$; PSPC(B); Ice Class B; Loading Computer (S, I, D); ESP; In-Water Survey

★ CSM

本证书有效期至

This Certificate is valid until November 10, 2029

但应持续符合本社规范的各项要求。

subject to continued compliance with the requirements of the Society's Rules.

发证地点

Issued at

Taizhou

发证日期

Issued on

November 11, 2024

中国船级社指定验船师
Designated Surveyor to
China Classification Society

注: 1. 可通过本社官方网站的船舶录查阅本船的船级状态和船舶的各主要特性要素和细节, 本社官方网站的网址为: <http://www.ccs.org.cn>

Notes: 1. To establish the classification status or the main characteristic particulars and details of the ship, the Register of Ships uploaded on the Class official website can be consulted. Access to Class official website is available via <http://www.ccs.org.cn>

声明: 1. 本证书依据适用的本社入级规范签发, 仅反映船舶在检验当时的状况。本证书的内容并不减轻设计方、建造方、拥有方、销售方、供应方、修理方、营运方以及其他方应承担的明示或默示的任何义务。本社适用的入级规范中的条款适用于本证书。除与CCS另有约定外, 凡由本社服务引起的或与本社服务有关的任何争议, 均应按中国海事仲裁委员会, 按照申请仲裁当时该委员会有效的仲裁规则进行仲裁。仲裁裁决是终局的, 对争议当事双方均有约束力。中华人民共和国法律适用。

Declarations: 1. This Certificate is issued under the applicable Classification Rules of this Society, and solely reflects the condition of the vessel at the time of the survey. Nothing contained in this Certificate shall be deemed to relieve any designer, builder, owner, seller, supplier, repairer, operator or other entity of any obligation express or implied. The general terms and conditions in the applicable Rules of this Society govern this Certificate. Unless otherwise agreed with this Society, any dispute arising from or in connection with the services provided by this Society shall be submitted to China Maritime Arbitration Commission for arbitration binding which shall be conducted in accordance with the commission's arbitration rules in effect at the time of applying for arbitration. The arbitral award is final and upon both parties. The laws of the People's Republic of China apply.

2. 本证书及有关信息非经本社允许, 不能作为买卖船舶使用。

2. This certificate and relevant information cannot be used in connection with the sale of ship without permission of the Society.

SHIP PARTICULAR

2024 Built 13000 DWT Oil Tanker



中 华 人 民 共 和 国
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
国际压载水管理证书

INTERNATIONAL BALLAST WATER MANAGEMENT CERTIFICATE

经中华人民共和国政府授权，由中国船级社根据《国际船舶压载水和沉积物控制和管理公约》（此后称为“本公约”）的规定签发

Issued under the provisions of the International Convention for the

Control and Management of Ship's Ballast Water and Sediments (hereinafter referred to as "the Convention")

under the authority of the Government of The People's Republic of China

by China Classification Society

格式

Form CBWM(CHN)

编号

船舶细节:

PARTICULARS OF SHIP:

船名

Name of ship

船舶编号或呼号

Distinctive number or letters

船籍港

Port of registry

Zhoushan

总吨位

Gross tonnage

9045

国际海事组织编号

IMO number¹

建造日期

Date of Construction

June 16, 2023

压载水容量(立方米)

Ballast Water Capacity (in cubic meters)

4850.37

所用压载水管理方法的详情

Details of Ballast Water Management Method(s) Used

Ballast water management system

所用压载水管理方法

Method of Ballast Water Management used

安装日期（如适用）

Date installed (if applicable)

November 11, 2024

厂家名称（如适用）

Name of manufacturer (if applicable)

船上使用的主要压载水管理方法系:

The principal Ballast Water Management method(s) employed on this ship is/are:

按照第D-1条



in accordance with regulation D-1

按照第D-2条



in accordance with regulation D-2

(陈述) Type:NB-500Ex,Treatment rated capacity:500m3/h

(describe)

该船应遵守第D-4条



the ship is subject to regulation D-4

根据第



other approach in accordance with regulation --

条的其他

本组织经第A.1117(30)号决议修订并通过的“IMO船舶编号体系”。
¹ IMO Ship Identification Number Scheme adopted by the Organization by resolution A.1117(30), as may be amended
Page 1/5

SHIP PARTICULAR
2024 Built 13000 DWT Oil Tanker

格式
Form **CBWM(CHN)**
编号
No.

兹证明:

THIS IS TO CERTIFY:

1. 已按照本公约附件第E-1条对该船进行检验; 和

That the ship has been surveyed in accordance with regulation E-1 of the Annex to the Convention; and

2. 检验表明该船的压载水管理符合本公约附件。

That the survey shows that Ballast Water Management on the ship complies with the Annex to the Convention.

本证书在

前有效, 但须进行本公约附件第E-1条规定的检验。

This certificate is valid until November 10, 2029 subject to surveys in accordance with regulation E-1 of the Annex to the Convention.

本证书依据的检验地完成日期:

Completion date of the survey on which this certificate is based: November 11, 2024



发证地点

Issued at

Taizhou

发证日期

Issued on

November 11, 2024



中国船级社

CHINA CLASSIFICATION SOCIETY